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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Mislata, 26 de juliol de 2012 
Hora: 20,00 

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria. 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament 
convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Carlos 
Fernández Bielsa, els regidors i les regidores: 

• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
• D. ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
• D. JOSÉ RAMÓN BOSCA PALOMAR 
• SRA. CARMEN LAPEÑA BUENO 
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
• D. JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
• SRA. FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
• D. PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
• D. ANTONIO ARENAS ALMENAR 
• D. MANUEL CORREDERA SANCHIS 
• Sra. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS 
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES 
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
• D. CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
• SRA. JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ 
• D. JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la 
Corporació. Assistix la interventora Sra. Herminia Llop Gil. 

Abans d’iniciarse la sessió, el Sr. alcalde sol·licita un minut de silenci per les 
tres víctimes de la violència de gènere hagudes durant este últim mes. 
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1. APROVACIÓ DE L'ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EL DIA 28 DE JUNY DE 2012 

De conformitat amb allò que disposa l’article 91.1 del vigent Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet 
per la Presidència a consideració de la Corporació l’esborrany de l’acta de la 
sessió celebrada pel Ple de l’Ajuntament el dia 28 de juny de 2012, que han 
sigut remeses als Portaveus o representants dels grups polítics, conforme 
prevé l’article 80.2 de l’esmentat text legal. 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents, acorda 
aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada pel Ple de l’Ajuntament el 
dia 28 de juny de 2012. 

2. APROVACIÓ DEL PREU PÚBLIC DEL CURS “SERVICIS DE 
RESTAURANT” DIRIGIT A ALUMNES PROCEDENTS DEL CENTRE 
D’AJUDA AL REFUGIAT 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control 
d’Hisenda i Especial de Comptes, favorable a l’aprovació del preu públic del 
curs “servicis de restaurant” dirigit a alumnes procedents del Centre d’Ajuda al 
Refugiat. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup MixtEUPV, i 
diu que en la comissió d’Interior va plantejar alguns dubtes sobre el cost dels 
materials que s’empraven en el curs. Afig que la dita informació encara no li ha 
arribat però que, a pesar d’això, el seu grup valora esta activitat que es realitza 
per tercer any consecutiu, atés que és una forma de fomentar l’ocupació i la 
integració de les persones refugiades en el CAR. 

Prosseguix dient que el passat 20 de juny es va commemorar el Dia 
Mundial del Refugiat i, en el marc d’esta data, va acudir a la invitació del CAR 
per a reforçar el compromís d’Esquerra Unida, tant amb els tècnics, com amb 
els voluntaris i persones refugiades, de suport i defensa del dret a la inclusió 
laboral de les persones refugiades al nostre país, per mitjà de programes de 
característiques semblants a este, que haurien de perseguir, no sols des de 
l’administració pública sinó des de l’empresa privada, un compromís amb la 
diversitat. Afig que en tot el món es projecten este tipus d’iniciatives a fi de 
construir ponts que afavorisquen l’oportunitat d’ocupació i formació dels 
immigrants i refugiats. 

Afirma que en l’àmbit local de Mislata tan sols s’està plantejant la 
iniciativa pública, que ha de ferse ressò d’este projecte social que afecta a tots 
i a totes perquè, en la mesura que es donen suport a estos projectes, s’està 
enriquint la convivència i la cultura de la societat. 

Manifesta que els refugiats són persones que s’escapen del seu país per 
a salvar la seua vida, que es troba amenaçada per motius de raça, religió, 
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nacionalitat, pertinença a una ètnia o opinions polítiques, i que és en este 
context en què cal emmarcar estos programes d’acció. 

Considera que Mislata és una ciutat pluricultural i compromesa, però no 
per això està exempta dels problemes que comporten la immigració i la 
integració. Afig que, desgraciadament, no es poden dedicar les partides 
econòmiques necessàries per a atendre amb més profunditat estes necessitats 
i, afig, seria desitjable, tal com reclama el seu grup des de fa temps, comptar 
amb un Pla Local d’Immigració en què, a més de regular les condicions en què 
estes persones s’integren en la nostra societat, s’arreplegaren els mecanismes 
de la dita integració, com el que es porta hui a Ple i que tendix que estes 
persones, en esta o una altra ciutat, puguen reorganitzar la seua vida en 
convivència. 

Finalitza dient EUPV votarà a favor d’este punt, perquè suposa un pas 
endavant per a aconseguir la integració i col·laborar en l’eliminació del racisme i 
la xenofòbia. Afig que es tracta d’un projecte que procedix del CAR i, per tant, 
forma part dels pressupostos de l’Estat que es destinen a esta matèria. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, portaveu del grup popular, i 
diu que el seu grup no pot deixar d’estar d’acord amb esta iniciativa, que partix 
de fa quatre anys i que és el resultat d’un bon treball i d’una bona relació amb 
el Centre d’Asilats i Refugiats, que resulta molt pròxim en tots els sentits a este 
municipi. Afig que la dita proximitat, atés que mig edifici està ubicat a Mislata i 
mig a València, afecta esta població, perquè moltes de les persones que 
residixen en ell, per un temps no superior a sis mesos, es queden en esta ciutat 
i els seus fills es formen en ella. Afig que a estes persones se’ls presenta un 
futur incert a causa de les dificultats que tindran per a trobar una ocupació i que 
moltes d’elles no coneixen la nostra llengua. 

Explica que, fruit de l'esmentada bona relació amb el CAR, així com amb 
el bon treball realitzat per l’Agència de Desenrotllament Local, es va arribar a 
estos convenis de formació que tenen com a objectiu que les persones del 
CAR i del CEAR pogueren trobar un treball i fóra possible la seua integració. 
Afig que l’experiència dels últims tres anys ha sigut molt positiva i, per això, es 
torna a portar ací l’aprovació del preu públic que ha de cobrir el cost del servici 
que rep com a ingrés a este Ajuntament i paga el Ministeri, per la qual cosa, 
diu, és bo tant per a l’Ajuntament que rep un ingrés, com per als alumnes que 
reben formació. 

Explica que seran dotze les persones que percebran classes des del 
mes de setembre al mes de gener, per un total de 325 hores, com s’arreplega 
en l’informe del cap de departament i en les propostes del regidor de Promoció 
Econòmica i d’Alcaldia. 

Finalitza dient que cal felicitarse perquè esta iniciativa seguisca avant i 
perquè estes persones puguen formarse i integrarse. Finalment demana que, 
de cara al futur, se’ls informe dels resultats, és a dir, de quants alumnes han 
passat a treballar. 
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Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, portaveu del grup socialista, i diu 
que hi ha poc que afegir en este tema perquè, com s’ha dit, ja és el quart any 
en què s’impartixen este curs o altres cursos semblants, que estan orientats, 
principalment, a la integració d’aquells que vagen a formar part d'ells. 

Finalment agraïx als grups polítics el vot favorable a la proposta. 

No es produïxen més intervencions. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus 
membres, va adoptar l’acord següent: 

Vista la Moció de l’Alcaldia de data 11072012, per a l’establiment d’un 
preu públic pel servici que prestarà l’Agència de Desenrotllament Local als 
alumnes que envia el CAR (Centre d’Ajuda al Refugiat) i la CEAR (Comissió 
Espanyola d’Ajuda al Refugiat), consistent en un curs de “servicis de 
restaurant”, que s’impartirà entre el 03092012 i el 28012013.: 

Considerant que l’article 41 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de les Hisendes Locals, establix 
que les entitats locals podran establir preus públics per la prestació de servicis 
o la realització d’activitats de la competència de l’entitat local, sempre que no 
concórrega cap de les circumstàncies especificades en l’article 20.1.B) d’esta 
Llei. 

Vist l’informe del cap de servici de gestió tributària, de data 11 de juliol 
de 2012. 

Vist l’informe d’Intervenció, de data 13 de juliol de 2012. 

Vist l’informe del coordinador de l’Agència de Desenrotllament Local, de 
data 10 de juliol de 2012. 

Tenint en compte que, segons l’informe de l’Agència de Desenrotllament 
Local, el cost per alumne del curs citat és de 1.100€. 

S’acorda: 

Primer: Aprovar l’establiment d’un preu públic pel servici que presta 
l’Agència de Desenrotllament Local als alumnes que envia el CAR (Centre 
d’Ajuda al Refugiat) i la CEAR (Comissió Espanyola d’Ajuda al Refugiat), 
consistent en un curs de “servicis de restaurant”, que s’impartirà entre el 3 de 
setembre de 2012 i el 28 de gener de 2013. Fixant l’import del referit preu 
públic en 1.100€ per alumne i curs. 

Segon: L’esmentat preu públic serà liquidat i recaptat amb aplicació del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de 
la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i la normativa que la desenrotlla i 
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complementa, establint que l’obligació de pagament sorgirà en el moment 
s’inicien els cursos. 

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern. 

3. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIAPRESIDÈNCIA 
I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE 28 DE JUNY DE 2012 

En compliment d’allò que disposa l’art. 42 del vigent Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte de les 
resolucions adoptades per l’AlcaldiaPresidència, així com compliment d’allò 
que disposa l’art. 42 del vigent Reglament d’Organització dels acords adoptats 
per la Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 28 de 
juny de 2012. 

4. PRECS I PREGUNTES 

 El Sr. García de la Mota diu que hui, en la premsa, responia la portaveu 
del grup socialista, en nom de l’equip de govern a les declaracions realitzades 
per la portaveu del grup popular respecte del parc infantil de plàstic de l’Av. de 
Gregorio Gea, que s’ha substituït pel que hi havia anteriorment de fusta, i en la 
seua nota afirma que en el pressupost de 2012 no hi ha cap partida 
pressupostària de seixanta mil euros per a este parc, cosa que és certa, i en 
segon lloc, deixa entreveure que no li ha costat res a l’Ajuntament, atés que es 
finança amb una baixa en el preu dels aparcaments de Músic Ibars, cosa que 
no és certa. Afig que esta segona afirmació és una veritat disfressada, perquè 
realment el parc infantil costa seixanta mil euros i cal pagarlos, i perquè eixe 
excedent de què s’està parlant prové de l’expedient 7/2009, d’un crèdit de 
4.405.164,59€, que es van demanar per a finançar l’aparcament de Músic Ibars 
i del que va quedar un excedent de 315.393,75€, i d’eixe excedent, en la 
proposta de crèdit extraordinari 2/2011, es van gastar 245.572,20€ a finançar 
algunes inversions, com les illes soterrades, la reforma del local de servicis 
socials, edificis i construccions, maquinària de televisió i aparells informàtics. 

Per això, diu, fent els comptes pot saberse que l’excedent net d’aquell crèdit, 
que cal pagar així com els interessos, quedaven 69.821,54€. 

L’informe d’Intervenció diu clarament que “En el cas de crèdits que emparen 
projectes per mitjà de préstecs sol·licitats en exercicis anteriors, que hagen 
d’incorporarse obligatòriament segons el que disposa l’article 182.3 del 
Reglament d’Hisendes Locals, si es produïra un romanent en l’obra inicialment 
prevista, o no es realitzara totalment o parcialment, es podrà destinar els fons 
del préstec a qualsevol altra inversió, respectant la vinculació existent. Per a 
això es requerirà acord de la Junta de Govern Local. En el cas que la inversió 
inicial no s’incloguera dins dels mencionats nivells de vinculació, l’acord 
correspondrà al Ple de la Corporació, per mitjà de l’oportú expedient de 
modificació de crèdits extraordinaris o suplements de crèdit” 
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Per això, pregunta: en quina Junta de Govern han pres la decisió de la 
disposició d’este excedent de crèdit i per què, atés que podia haverse dedicat 
a un altre tipus d’inversió, s’ha escomés esta obra, quant hi ha altres més 
importants, com les d’accessibilitat i, per exemple, el carrer de Marcos Porta? 

El Sr. alcalde respon que no recorda per quina Junta de Govern va passar i 
que en els pròxims dies li facilitarà la resposta per escrit. 

 La Sra. Rodrigo Carreras diu que la labor de l’oposició és vigilar i 
controlar el que en l’actuació de l’equip de govern puga ser bo o roín, i per això 
és necessari que se’ls facilite la documentació, per a la qual cosa hi ha unes 
vies establides que són les comissions i plens i, a més, els registres d’entrada 
que es presenten en este Ajuntament. 

Prosseguix dient que este matí, en la Junta de Portaveus, ha sol·licitat que se li 
conteste a les qüestions que passen, tant per registre d’entrada com per altres 
mitjans, com les comissions. 

Recorda que en el passat Ple el portaveu d’EUPV va demanar explicacions en 
relació amb una documentació que havia arribat a este Ajuntament respecte del 
Tribunal de Comptes, i de la qual el grup popular no havia tingut coneixement, 
tractantse d’una documentació important que s’havia d’haver portat a este Ple 
per a poder debatreho en profunditat, màximament quan s’han abocat rius de 
tinta sobre la liquidació dels aparcaments de LUBASA, amb informació inexacta 
i de vegades falsa sobre la gestió del govern del grup popular. Afig que restar a 
la ciutadania un Ple en què es poguera parlar d’eixe tema no és bo, ja que a la 
població cal deixarli que jutge per ella mateixa allò del que tant s’ha parlat en 
premsa. 

Per això, continua, va demanar per registre d’entrada, ja que no tenia eixa 
documentació, el dia 5 de juliol; com no se li va contestar, el 20 de juliol ho va 
tornar a demanar, i seguix sense respondre’s. Hui l’alcalde, en Junta de 
Portaveus, li ha dit que se li respondrà. Afig que per a exercir oposició es 
necessita informació, i no se'ls proporciona, més per ser un tema com el de 
LUBASA, que ha anat al Tribunal de Comptes, al contenciósadministratiu, a la 
Fiscalia, i ningú ha pogut dir que hi haja gens incorrecte en la liquidació, ni tan 
sols el Tribunal de Comptes, on es va interposar una denúncia per part del Sr. 
García de la Mota, portaveu de l’EUPV, i del Sr. Merenciano Benavent, 
portaveu del grup socialista en aquell moment. 

Pregunta quan se’ls donarà la documentació que reiteradament estan 
demanant per les vies legals a què es té dret com a regidors d’este 
Ajuntament? 

El Sr. alcalde diu que en la Junta de Portaveus li ha respost a esta qüestió i, 
sense entrar en el fons de l’assumpte, atés que les valoracions que ha realitzat 
no són més que la seua opinió, explica que uns auditors estan veient 
detalladament el contracte que el grup popular va resoldre amb LUBASA, i la 
interventora municipal també té la seua opinió sobre açò, tal com al seu dia va 
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manifestar amb conseqüències dramàtiques per a ella, i, evidentment, la labor 
de l’oposició és lloable, tenint informació absoluta de tot el que passa ací amb 
una transparència absoluta. Repetix que en la Junta de Portaveus l'ha informat 
el Sr. secretari que la documentació es dóna quan es pot, que és quan els 
tècnics preparen els informes. 

Finalitza dient que la utilització de la informació és per a dir la veritat i per a 
informar els ciutadans d'esta veritat. Afig que ha comés un error perquè el grup 
socialista no va anar a un contenciósadministratiu, i per això, diu, hauria 
d’informarse millor abans de donar opinions. 

I, sense més assumptes a tractar, a les vint hores i vinticinc minuts, per 
l’Alcaldia s’alça la sessió, de tot això s’estén la present acta que firma l’alcalde
presidente, amb mi el secretari que done fe. 

L’ALCALDE, EL SECRETARI 
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